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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

   

 

 

 

Plats och tid Styrelsemöte torsdagen den 13 februari 2025, kl 13.00 - 16.10 

Mötet hölls i Verkstan, kansliet. Mats T och Jessica K deltog via Teams. 

Beslutande Klas Rydell, Försäkringskassan, ordförande 

Andreas Appelberg, Arbetsförmedlingen 

Håkan Sandgren, Region Jönköpings län 

Christer Sjöberg, Jönköpings kommun 

Hans Jarstig, Habo kommun 

Mats Tingshagen, Mullsjö kommun  

 

 

Övriga närvarande Ida Kors, ersättare Jönköpings kommun 

Jessica Klitsie, ledamot från Försäkringskassan från 250214 

Stina Sinclair, ersättare Region Jönköpings län 

Peter Hedfors, förbundschef 

Viktoria Önneby, verksamhetsutvecklare, Finnvedens SF 

 

 

 

  

 

 

 

 

Utses att justera Håkan Sandgren Paragrafer   1 - 16 

  
Justeringens plats och 
tid 2025-02-19 digitalt via Comfact  

Under-
skrifter 

Sekreterare Justerat digitalt  

  Peter Hedfors       

 Ordförande Justerat digitalt  

  Klas Rydell       

 Justerande Justerat digitalt  

 Håkan Sandgren  

ANSLAG/BEVIS 

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Organ Samordningsförbundet Södra Vätterbygden  

Datum för sammanträdet 2025-02-13 

 

 

Datum för anslags 

uppsättande 2025-02-19 

Datum för anslags 

nedtagande 2024-03-12 

Förvaringsplats för 

protokollet Samordningsförbundets kansli, Tändsticksgränd 23, Jönköping 

Underskrift   

 Peter Hedfors, förbundschef  
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§ 1.  Öppnande, presentation och arvode 

Klas Rydell öppnade mötet och hälsade alla välkomna, särskilt de nya Stina Sinclair, Ida Kors 

och Jessica Klitsie samt Viktoria Önneby, som deltog på grund av att förbundets 

verksamhetsutvecklare Mia Alfredsson fått förhinder. Alla presenterade sig. 

Förbundschef informerade om styrelsens arbetsordning och den uppdaterade rutinen för 

arvode mm. 

  

§ 2.  Val av justerare 

Styrelsen beslutade att välja Håkan Sandgren till justerare. 

 

§ 3.  Fastställande av dagordning  
Styrelsen beslutade att fastställa dagordningen. 

 

§ 4.  Aktuellt i förbundet 

Förbundschef informerade om aktuella frågor i förbundet. 

Styrelsen beslutade att lägga rapporten till handlingarna.  

 

§ 5.  Meddelanden 

Följande meddelanden, avtal mm anmäldes till styrelsen 

a) Protokoll AU 241031, 241211 och 250207 

b) Protokoll AU Finnvedens SF 250115 inför gemensamt möte 250124 

c) Minnesant Beredningsgruppen  241203 och 250122 

d) Minnesant styrgrupp NOVA 240916 och 250127 

e) Minnesant styrgrupp Enter 241129 

f) Minnesant styrgrupp FIA 241108 

g) Minnesant styrgrupp IT-spåret 241202 och 250129 

h) Minnesant APT-möte 241211 

i) Minnesant styrgrupp Rätt stöd rätt försörjning 241211 

j) Minnesant styrgrupp ESF-projektet Räkna med oss 241212 

k) Minnesant arbetsmarknadsnämnden i Vaggeryd 241104 

l) Uppdragsavtal Enter 2025 (dnr 2011:28 / 64) 

m) Uppdragsavtal FIA 2025 (dnr 2013:07 / 50) 

n) Beslut från AF om nya representanter i styrelse och beredningsgrupp 

o) Årsrapport Välfärdsguiden 2024 

p) Protokoll från styrelsemöte med NNS 241101, 241211 och 250122 

q) Historien om Finsam och Framtidens Finsam (från NNS) 

r) Nyhetsbrev november och december 2024 från NNS om ”Stoppa våldet!” 

s) Nyhetsbrev november från Länsstyrelsen ”Våld i nära relationer” 

t) Nyhetsbrev november 2024 till Vaexthusets Kunskapsnätverk 
 

Styrelsen beslutade att lägga meddelandena till handlingarna 

 

§ 6.  Årsredovisning 2024 med två bilagor 
Förbundschef gick igenom förslag till Årsredovisning 2023 och bilagor. Efter styrelsens möte 

kommer redovisningen att granskas av revisorerna. Det kan i samband med denna granskning 

finnas anledning att göra korrigeringar av ev sakfel som revisorerna upptäcker. Även 
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ordförandens hälsning i inledningen ska kompletteras. Styrelsen kommer därför att fastställa 

redovisningen slutligt på nästa möte, innan signering. 

Ett förtydligande önskades angående varför genomlysningen av extern konsult gjorts. 

 

Styrelsen beslutade 

att fastställa Årsredovisning 2024 med bilagor i preliminär form och skicka den till revisorerna 

för granskning. 

 

§ 7.  Ansökan om fortsatta medel till IT-spåret 

Ansökan om medel och vad som hänt sedan förra styrelsemötet i frågan kommenterades av 

förbundschef. Ansökan återremitterades ju av styrelsen för komplettering eftersom flera 

uppgifter var felaktiga eller saknades, men följande besked kom i ett mail från regionen:  

Vi har erhållit en skrivning från er där det framgår att styrelsen beslutat att återremittera 

ansökan till regionen för komplettering.  Av det som framgår i denna skrivning från er 

konstaterar vi att ansökan som tidigare är insänd till er gäller. Vi ser med anledning av det 

inte någon anledning att göra någon revidering av tidigare insänd ansökan. Vi återsänder 

därav ansökan och ber att samordningsförbunden Södra Vätterbygden tar ställning till 

ansökan.   

 

Under januari hade förbundschef flera samråd med regiondirektör Jane Ydman om 

möjligheten att få ett initiativ från regionen om en kompromiss. Hon bekräftade att man tog 

till sig av synpunkter som kom, men de kom inte med något reviderat förslag. 

  

Klas Rydell frågade först om styrelsen bedömde att man skulle ta upp frågan för förnyad 

prövning, trots att ansökan inte reviderats eller kompletterats trots styrelsens önskan. Alla som 

uttalade sig om detta var eniga om att det är viktigt att komma till beslut i frågan. Flera pekade 

på hur positivt projektet är, medan andra ansåg att regionens hantering av frågan var märklig. 

 

Sakfrågan diskuterades ordentligt. Tre huvudalternativ framkom: 

Att bevilja ansökan med max 600tkr per år, med en begränsning av tiden till tre år 

Att gå på kompromissförslaget om max 500tkr per år under max 3 år 

Att avslå ansökan helt. 

 

Argument som nämndes för att bevilja ansökan helt:  

Att verksamheten är bra och bl a når målet 50% till arbete eller studier 

Att kommuner och region enats om att man önskar förbundens fortsatta finansiering 

Att ett avslag riskerar att försämra samverkan med kommuner och region i andra frågor 

Att en sänkning till t ex 500tkr lägger över ett ansvar på kommuner och region som de inte 

kommer att kunna hantera. Vi kan bara utgå från det förslag som finns på bordet. 

 

Argument som nämndes för att gå på kompromissförslaget om 500tkr mm: 

Att det inte tar lika mycket av förbundets medel 

Att det kan underlättar för Finnvedens styrelse att också besluta om en kompromissnivå 

imorgon. Om vi beviljar hela summan så blir de ensamma om ett eventuellt avslag. 

 

Argument som nämndes för avslag på ansökan: 

Att beredningsgruppen föreslår avslag på ansökan 
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Att verksamheten når en mycket begränsad grupp och är dyr per individ 

Att upplägget med lika stora summor per förbund är orimligt med tanke på förbundens olika 

storlek.  

Att projektet med nuvarande upplägg inte är socioekonomiskt försvarbart ur förbundens 

perspektiv. 

 

Omröstning angående de tre alternativen 

För att bevilja ansökan: Håkan Sandgren, Christer Sjöberg och Mats Tingshagen 

För att avslå ansökan: Klas Rydell och Andreas Appelberg 

Nedlagd röst: Hans Jarstig. 

 

Styrelsen beslutade med tre röster mot två 

Att bevilja ansökan med max 600.000kr under max 3 år (2026–2028) 

 

Styrelsen ställde sig också bakom de synpunkter som nämnts i samråd med regionen:  

att ta bort Aspergers syndrom ur målgruppsformuleringen, då diagnosen inte används längre, 

att vara tydliga med att utbildningen är ett-årig, med möjlighet till förlängning vid behov, 

att vara tydliga i upphandlingen att utbildningen behöver anpassas vad gäller 

jämställdhetsperspektivet och till dagens arbetsmarknad inom IT-området. 

 

§ 8.  Möte med riksdagens länsbänk 250217 

Förbundschef informerade om dagsläget inför måndagens möte med fyra av länets 

riksdagsledamöter: Camilla Rinaldo Miller (KD), Azra Muranovic (S), Carina Ödebrink (S) 

och Anders Karlsson (C). 

 

§ 9.  Personalfrågor 

En riskanalys som gjorts efter styrelsemötet 2025-01-24 gicks igenom. Riskanalysen kommer 

även att diskuteras i Finnvedens styrelse imorgon. 

AU har bedömt att frågan bör beredas av beredningsgruppen, som kan ha goda tankar om 

risker och fördelar som komplement till det som skrivits i dokumentet. 

 

Olika tankar om nästa steg diskuterades: snabbt beslut om rekrytering av ny förbundschef, att 

skicka frågan till beredningsgruppen enligt förslag från AU och att komplettera en sådan 

begäran om hjälp från beredningsgruppen med ett uppdrag till dem att förbereda en lämplig 

profil på den typ av tjänst som de föreslår, för att påskynda en rekrytering. 

  

Styrelsen beslutade 

Att ge beredningsgruppen i uppdrag att diskutera och komplettera riskanalysen och, om 

möjligt, föreslå ett lämpligt beslut inför nästa styrelsemöte 

Att förbereda en profil på den tjänst som man förespråkar. 

 

§ 10.  Processer och ansvar i förbundets arbete 

Förbundschef presenterade ändringar som föreslås i dokumentet Processer och ansvar i 

förbundets arbete, efter synpunkter som bl a kom fram i genomlysningen om behov av ökad 

tydlighet. Styrgruppernas ansvar ökar samtidigt som beredningsgruppens ansvar när det gäller 

de finansierade insatserna minskar. En förtydligande skiss har också lagts till i slutet av 

dokumentet. Beredningsgruppen och AU har gått igenom det reviderade dokumentet och 

föreslår att styrelsen fastställer det. 
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Styrelsen beslutade  

att fastställa det reviderade dokumentet enligt förslag. 

 

§ 11.  Fortsatt utvecklingsprocess i förbundet 

Förbundschef presenterade nuläget och planeringen för fortsatta utvecklingsprocessen. 

Beredningsgruppen har gjort bedömningen att det är bra om vi i förbundet får Tranquists stöd i 

den fortsatta processen, så men föreslår att styrelsen avsätter mer medel till detta. Det går dock 

inte idag att bedöma hur mycket mer tid som är rimligt.  

 

Styrelsen beslutade  

Att godkänna utvecklingsprocess och tidsplan enligt förslaget. 

Att ge beredningsgruppen i uppdrag att återkomma så snart det är möjligt med ett förslag till 

hur vi kan ta vara på Tranquists erfarenheter och lämplig omfattning av önskat stöd. 

Att ge förbundschef i uppdrag att informera Tranquist om att förbundet diskuterar en utökning 

av uppdraget. 

 

§ 12.  Val av ny ordförande och vice ordförande 

Lämpliga kandidater till ordförande och vice ordförande diskuterades. De bör sitta kvar tills 

mandattiden tar slut enligt förbundsordningen 2027-03-31. 

 

Styrelsen beslutade  

att välja Håkan Sandgren till ny ordförande för förbundet och Hans Jarstig till vice ordförande  

 

§ 13.  Val av firmatecknare 

Styrelsen beslutade  

att utse ordföranden Håkan Sandgren och förbundschef Peter Hedfors till att gemensamt 

teckna förbundets firma. 

 
§ 14.  Årsplanering 2025 

Förbundschef kommenterade kommande samlingar. Inga ändringar gjordes. 

 

§ 15.  Övriga frågor 

Håkan Sandgren och Peter Hedfors tackade Klas Rydell för det stora engagemang han visat 

och det arbete han lagt ned på samverkan och förbunden genom åren. 

 

§ 16.  Avslutning 

Håkan Sandgren tackade för att han fått förtroende som ny ordförande.  

Han tackade alla och avslutade mötet.  
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